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DECLARATION

U

1. The report will be deemed invalid unless there are signatures (or stamps) of the
inspector/assessor and certifier.

2. The report will be deemed invalid if altered.

3. The report will be deemed invalid unless there is the red special inspection stamp of our
organization.

4. The report results are only related to the tested samples.

5. If there is any dissent of the report, the entrusting party shall notify our organization
within 10 working days from the date of report issuance. For the mandatory inspection
given by governmental administration departments, any dissent about the sample
being tested or test results on the report should be dealt with in accordance with
regulations set by the Chinese government.

6. The report shall not be reproduced except in full without approval of our organization.

7.1f there exist any difference between Chinese and English interpretation, take the
Chinese as standard.

Hihib(Address): WLARI T KRESAE 8 5
KRB 4% AL (Postal code): 317525

BiE(Tel): 0576-89932900/89932910

fEE (Fax): 0576-89932926

B FHR4H (E-mail): wifyjc@163.com



		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。


		2024-06-28T10:01:05+0800
	我同意签署该文件，并承认数字签名的法律效力。




